
Årsnnötesprotokoll för Skinnskattebergs Småbåtsklubb 2025

Datum: 2025-*3-2fi kl l-9:ff*

F Iats : Fll atsa !en 5kå n r:skattebergs ffi y6gsenvic*
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Crdförande Jan Limejberg öpp*ade mötet och häisnde alia vetlkomna"

Mötet godkände årsn, ötets kaltanc*e.

Ordförande.lan Lindbe rg valdes til[ årsrs'r*tets *rdförande.

Rlckard Grusell valdes till årsmotets sekr*t*rare.

Til! prctokolljusterare valdes Krister Lindqvist och Tmrgny iohansscn

Rickarcl Grr-rsell läste upp årsrnötesprotokoltet från 2024 smrn godkärides mch åad*s ti!l

["la ndlingarna.

RIc[<ard Gruselå iäst* upp en verksamhetsherättelse för är 2§24 som godkändes sch lades till

ha ndlingarna.

Jan l-indbeng förednng en aktuefil kassarapport §ofil gmdkär:ries och trades tilI handlingarna.

Årets intäkter:72 700 kr och utglfter: 87 614 kr gav ett resultat på - 3.4 914 kr.

Aktueil saido vid dagens rnöte var 3.7 704 kn

Ove Lindstnörm föredrog en revisionsben'ättelse fön 7074 sorn godkändes och lades till

handlingarna.

Ånsmötet beviljade 2S24 års styrelse ansvarsfrih*t.

Val av styre{se fmr 2025.

Å. Ordförande I ån, Tony [-{iidingstam': {vald t;ll 2*25).

B. Sekreterane 2 är, Rickard GruselE {omvaåd till 2025i"

C. Kassön 2 ån, [-{elena Mlikkelä icrnvald tiål 2025}.

D" Ledarnot ä år, Roger i*hanss*n {vald tiEl 2026}.

E. I-{annnkaptenl år, Torgny Jchanss*n {nyvald till 2025}.

F. Suppleant I år, Kjell Lignell {*mvald ti!l 2025}.

*r"dfönande Tony Hiådingstam och kasscn t{elena ttrlåkkelä valdes tilI firmatecknare var för såg.

Revisorer 1 år Christer tindqvist iamvald) och Ove Lindströnr {onrvaidi.

Revisorssr:pglleamt 1 ån Kjell X-ignell {omvaid}"

Valberednång 1- år. Björn l-lildinsstäm (nyvald tiil 2025).
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15" lVledlerns-, och båtptratsavgifter för år 2026.

G. lVIedåemsavgift: 2CI0:-

F{. Liten båtplats: 5fi0:-

l. Stor båtplats: 70C:-

1'1. Bryggutläggning, bomrri'lar ocl'r landgångar k*mmer att ske lordag 2CI25-04-26 ki 09:00.

18. Övriga fnågor:

- DiskuteradEs huruvida bryggmnna fontsättningsvis kan ligga kvar ielver vinter eilen on't vi ska ta

u.*pp dern igen. Vinterns is har knuffat bryggonna inåt Nanrd nästan 2 meter. ffieslöts att diskutera

vidare i samband nned bryggupptagning tilå hösten

- ilislqL,terades att efter bcr:liläggning börja räta krökta rön altee"r"lativt kmpa nya nmr

- Beslöts att tvänhryggan s[<a nrara kvan åängst ut på garn[a hnyggan sämt ätt repärerä där så behövs

- Bes!öts att repenera iläggningsbryggan där så behövs

- Förslag att skapa en Eista med namn på pensoner sor']'1 är viliiga att ställa upp när *xtra arbeteR

behöver utföras på bryggcrna eller cmrrådet, att diskuterä ryler i samband med hryggiläggning. En

sådan Eista kan vara tiEi stöd fön vår [-{arnnkäpten"

19. Mötet avslutas

l\ärvarande:

Ove [-inrdströrn, [-{elena {VIåkkelä, "Jan å-indberg, Krister Lindqvist, Kenth Steensen, SunnarWestffiar'},

Peter ÅhEen, Torgny Johansson, t!4ikael Wretr"r,an, Rickard Gnl"isell, Kjelt Ligneil

Vid pnotokolleU

'ar*L*-{åtrc-,(r a6
Rickard Grusell, Sekreterare

J ustenas.

Itdrr^- ?*i.4rc§

an l-indberg, ordförande

"Z-4-^
/

Q'ryn7 /rlffiir
Tor4iny JohanssonKrister Lindqvist
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